
Acta de l’assemblea anual de l’Associació de Famílies d’Alumnes de l’Escola

Heura (AFA)

Lloc: telemàtica
Data: dimecres 15 de desembre de 2021
Hora d'inici: a les 21:03 hores
Hora d'acabament: a les 22:52 hores

ASSISTENTS:

Olga Romero ( P3), Lea Graf (2n), Sonia Jarque (4rt), Jose i Yolanda (P4), Laura Martin (P4),
Berta Carreras (P5), Candela García (P4), David López (1er i P3), Eva i August (3er, 1er i P5),
Sonia Castillejo (2n i 1er), Mireia Mestres (5è i 2n), Laura Morral (P5 i 4rt), Barbara Cendan (
P5), Elisenda Sancenón (P3), Sonia Narváez (5è i 2n), Gemma Nicolás Lazo (P3 i 4rt), Mireia
Sànchez (4rt i 1er), Marta Nicodemus, Josep Lamarca (P4 i 2n), Anna Bernal (4rt i 1er), Maider
Arando (P3), Miguel Antequera (2n), Montse Bernabeu (5è), Núria formariz (1er i 4rt), Laura
Marín, Aitor Piñol, Pedro Marín, Susana Pérez (2n i P4), Jesús Torres (1er i 2n), Anna Bosque (5è
i 1er), Sergio Sanz (2n i P3), David Moreno (5è i 2n) i Laia Robusté (2n).

Es dona la benvinguda i s’agraeix la participació de les famílies assistents.

ORDRE DEL DIA:

1. Aprovació Acta Assemblea 2020/2021
2. Memòria curs 2020/2021
3. Tancament econòmic curs 2020/2021
4. Nou curs 2021/2022

a. Objectius
b. Pla d’acció
c. Pressupost
d. Propostes

5. Fi contracte menjador 7iTria
6. Reunió informativa AFA al gener
7. Últim any junta
8. Precs i preguntes



1. APROVACIÓ ACTA ASSEMBLEA CURS 2020/2021

Es recorda que l’acta de l’Assemblea del curs 2020/2021 està penjada al web i s’aprova per part

de tots els assistents.

2. MEMÒRIA CURS 2020/2021

Es presenta un PowerPoint amb la memòria del curs 2020/2021.

a. Valoració del primer any

Ha estat un curs marcat per les mesures de la COVID-19 que han impossibilitat l’accés de les

famílies a l’escola i la participació en les activitats. 

Les Juntes Obertes s’han fet de forma telemàtica donades les restriccions d’aforament màxim a

les reunions. No obstant, s’ha comprovat que aquest fet ha possibilitat l’assistència de moltes

famílies a les reunions.

b. Comissions

Es llisten les comissions que hi havia constituïdes el curs 2020/2021 i es dona la paraula a les

comissions que han pogut treballar durant aquest any de pandèmia, amb el suport del

PowerPoint, perquè expliquin el que s’ha fet durant el curs.

● Espai Migdia

La Irene com a coordinadora de l’espai migdia explica la feina feta per la comissió i agraeix als

infants la gran adaptació i el que els han ensenyat per tirant endavant el curs i dona també les

gràcies a l’equip.

L'Espai Migdia en referència a la valoració al curs 20/21 vol destacar tres punts que han ajudat

a un bon funcionament del servei i al benestar dels infants i l'equip: 

1. Cooperació, entre tots els estaments que formen l'Heura: 

● Comissió de menjador 

● Junta AFA 

● Direcció del centre 

● Equip Espai Migdia 

La gestió humana i la presencia, han estat pilars molt importants, en un inici curs complicat. 

2. Comunicació, fluida, des de la confiança i sempre amb la intenció de sumar, ha creat un

clima de tranquil·litat tot i les circumstàncies, potenciant la creativitat per poder adaptar el

projecte als nous protocols. 



3. Adaptació, l'esforç per adequar els projectes a la nova situació, va donar els seus fruits

gràcies a la rellevant col·laboració dels infants i al suport de les famílies. Contribuint a generar

dinàmiques dins l'Espai Migdia que continuaven potenciant l'autonomia, el respecte i la

col·laboració entre els infants. El resultat de les enquestes realitzades al llarg del curs als

infants, ens han ajudat a confirmar l'assoliment de l'objectiu inicial, d'adaptar el projecte als

nous protocols sense perdre l’essència, de manera que els infants continuessin gaudint de

l'Espai Migdia, amb seguretat i des del benestar.

S’agraeix la participació de la Irene i es dona les gràcies a l’equip per l’esforç realitzat.

● Delegades

Creació d’un xat de delegades amb dues representants per grup-classe donat que es van crear

grups bombolles per cada cicle, que es van encarregar d’enviar les informacions a les famílies,

ja sigui un comunicat important des de l’escola o de la pròpia AFA. 

● Feminista

Curs 2020-2021:

o Setmana dona i la nena en la ciència: van enviar material a l’escola per a treballar amb

referents de dones científiques actuals. 

o Setmana 8-M: es van dur a terme activitats relacionades amb tots els cursos i es va

enviar un vídeo.

 Objectius curs 2021-2022:

o Continuar amb la sensibilització a les famílies en perspectiva de gènere i en contra VM

en relació al 8M i 25N.

o Ampliar la participació a la comissió feminista de l’escola.

o Crear grups de mares de debat i autoconsciència.

o Fer suport al claustre en els temes de la nostra competència si ho sol·liciten.

o Fomentar l’interès de nenes per la ciència.

o Fer xarxa amb altres comissions del barri.

o Ser canal de denúncia de discriminacions de gènere que puguin donar-se a l’escola.

● Extraescolars i Casal d’estiu

El curs 2020-2021 no es van oferir extraescolars degut a la COVID-19.



El casal d’estiu va tenir una durada de 5 setmanes amb els següents infants apuntats: 1a

setmana del 28 juny al 2 de juliol (50 infants), 2ona setmana del 5 al 9 de juliol (50 infants), 3a

setmana del 12 al 16 de juliol (44 infants), 4a setmana del 19 al 23 de juliol (20 infants) i 5a

setmana del 26 al 30 de juliol (11 infants). La 3a i 4a setmana van patir confinaments.

● Heura solidària

És va fer la donació a la Fundació Vicki Bernadet, que treballa l'atenció integral de l’abús sexual

infantil des de tres àmbits: el Servei d'Atenció Terapèutica Jurídica, el Servei de Formació i

Prevenció i el Servei de Comunicació i Promoció.

La Fundació va fer una xerrada dirigida a famílies i professorat i una activitat dirigida a 6è de

primària.

● Camí escolar – Protegim les escoles

Al llarg de l'any passat es va fer un treball conjunt amb l'escola de seguiment del projecte

protegim les escoles impulsat per l'Ajuntament de Barcelona, que tenia per objectiu

transformar l'entorn escolar de diverses escoles de la ciutat, entre elles la nostra. Formàvem

part d'un grup de les primeres escoles on es faria aquesta transformació. 

Es va començar a finals d’octubre amb una sessió participativa en línia amb infants i famílies de

2n i 3er i 4rt. També es van tenir un parell de reunions amb districte i altres escoles de

presentació del projecte, per poder expressar des dels centres educatius i les AFA la visió sobre

l'entorn de cada escola (intercanvi d'impressions) i finalment de presentació de la proposta que

feien per a cada centre.

Posteriorment a partir de les sessions anteriors es va pensar en estendre el nostre entorn cap

al SAFA i el Torrent de Can Carabassa, tractant també el carrer Peris Mencheta i per tant, es va

fer una reunió per explicar-ho. Finalment es va demanar una altra reunió perquè fessin retorn

d’aquesta segona proposta i per preguntar pel primer tram del carrer Peris Mencheta que no

estava inclòs.

En l'últim trimestre, es va parlar també amb l’escola del tema dels jardins per veure quines

possibilitats hi hauria de mantenir- ne l'ús i que posteriorment va derivar en una comissió

pròpia.



3. TANCAMENT ECONÒMIC CURS 2020/2021

El resultat econòmic del curs 2019/2020 és el següent:

Aspectes rellevants:

● Despeses un 5,89% menys de les pressupostades.

● Ingressos un 7,95% més dels previstos.

● Cobrament Cànons 7 i TRIA corresponents a cursos 2019/2020 i 2020/21 (7.835,80 €).

● Aportació de 2.000 € de la fundació la Caixa per a sortides i colònies d’alumnes en risc

d’exclusió.



● Quina és la situació econòmica de l’AFA a 31 d’agost del 2021? El disponible amb el que

tanquem el curs és de 66.811,87 €, resultat de:

o El romanent d’anys anteriors és de 49.102,90 €

o El romanent 2020/2021 de 17.708,97 €

● Què hem fet del disponible? 17.708,97 € posar-los a disposició de l’escola per a l'adquisició

de material informàtic segons acord assemblea 2020/2021.

● 49.102,90€ Comunicar-ho a l’escola per poder financiar projectes.

El tancament del curs 2020/2021 queda aprovat.

4. NOU CURS 2021/2022

a. Objectius 2021/2022

Els objectius del nou curs són:

● Millorar la comunicació amb les famílies.

● Reactivar i fomentar la participació de les famílies a les comissions i creació de noves

comissions per donar resposta a les necessitats que sorgeixin al llarg del curs.

Fomentar la participació de les famílies a la junta de l’AFA per engrescar la creació de

candidatures per renovar la Junta actual el proper curs, així com poder fer un bon

traspàs a la nova junta.

b. Pla d’acció 2020/2021

● Millorar la comunicació amb les famílies



o Implementació de l’ús de l’eina TokApp. Al gener es realitzarà una sessió de

demostració a l’escola.

o Impuls de la comissió de comunicació i actualització de la web de l’AFA.

o Reunions telemàtiques.

● Reactivar i fomentar la participació de les famílies a les comissions

o Sabem la situació difícil per la que estem passant, però volem tornar a

engrescar a totes les famílies a formar part de les diferents comissions que hi

ha a l’escola. Hi ha comissions a les que els hi falten membres i d’altres que

necessiten un replantejament. L’escola Heura som una gran família i totes hem

d’anar de la mà, juntament amb l’escola, per fer una escola millor pels nostres

infants.

o Feu propostes, envieu-nos correus (afaheura@gmail.com), digueu la vostra en

el dia a dia i busquem entre totes i tots la manera de col·laborar en la nostra

escola.

o Animeu-vos a entrar a una comissió o a la Junta de l’AFA. O proposeu-vos com

a col·laboradores/col·laboradors de les diferents tasques que poden sorgir a

l’escola o a l’AFA.

● Fomentar la participació de les famílies a la junta de l’AFA per poder fer un bon traspàs

a la nova junta

o Aquest és el darrer any de mandat de la junta actual i ens agradaria poder fer

un bon traspàs i acompanyament de la nova junta, que es constituirà el

novembre de l’any vinent. És per aquest motiu, que us animem a formar-ne

part i a que veieu el funcionament i feu el rodatge durant aquest any amb

nosaltres i que us puguem recolzar en tot el que necessiteu.

c. Pressupost 2020/2021

Es presenta el pressupost per aquest curs 2020/2021:

S’han de tenir en compte els següents aspectes:

mailto:afaheura@gmail.com


● Innovamat Education, S.L: 3.226,08 €.

● Compra equipament informàtic: 17.665,03 €.

● Compra auriculars, protectors pantalles, ratolins, fundes tauletes etc..: 1.400,00 €.

Es presenta també el desglossament de la quota mensual de l’AFA de 40,80€:

Recordar que hi ha una quota anual d’AFA de 10€.

Detall del pressupost:

5. PROPOSTES

a. Heura solidària

La Federació Espanyola de Malalties Rares (FEDER) neix el 1999 amb l'objectiu de ser l'altaveu

de les més de tres milions de persones que conviuen amb alguna d'aquestes patologies al



nostre país. Al llarg de més de 20 anys, han passat de ser, de set, a més de 370 les entitats i

associacions que la formen i que juntes fan força. Representen més de 1.300 patologies i a

unes 97.000 persones.

Per què? Perquè…

Tenen la missió de representar i defensar totes les persones amb Malalties Minoritàries i

sospita de tenir-les, afavorint la seva inclusió i generant estratègies que contribueixin a millorar

la seva qualitat de vida. 

Tenen servei d'atenció jurídica, atenció de casos sense diagnòstic, atenció psicològica, atenció

de consultes educatives...

Tenen presència a tota la geografia espanyola i han ampliat les seves accions més enllà de les

nostres fronteres.

Què ens diuen?

Que vindran o ens ajudaran a fer uns tallers sobre Malalties Minoritàries adreçats a infants de

diferents edats, enfocats a educació infantil i primària, per tal que els nostres nens i nenes

coneguin aquesta realitat que molts infants viuen i hi conviuen.

b. Necessitats de l’escola ens les quals podem invertir

● Taules abatibles menjador. L’escola es planteja l’opció d’instal·lar 5 taules abatibles al

menjador per poder guanyar un ampli espai polivalent a l’escola. Creiem que a causa

de la falta d’espai a l’escola, seria un guany importantíssim.

Cost estimat: 1.687,95 € x 5 = 8.439,75 €

● Aire condicionat a infantil. Per la molta calor que hi ha al pis superior de l’escola a

l’estiu, s’ha plantejat la possibilitat d’instal·lar aires condicionats en aquell pis.

Cost estimat: entre 13.000 i 22.000 € + 300 i 400 € de manteniment anual.

● Tobogan. Cal canviar el tobogan del pati d’infantil, ja que avui dia no compleix la

normativa de seguretat actual.

Cost estimat: No disponible

● Equip de música. Cost estimat: 300 €

6. FI CONTRACTE MENJADOR 7ITRIA

A finals d’aquest curs finalitza la vigència del contracte de menjador que l’AFA té contractat

amb l’empresa 7iTria. L’objectiu de la junta de l’AFA durant aquest curs és valorar altres

empreses de menjador escolar i el seu projecte d’espai migdia per tal d’obtenir les millors

propostes i exposar-les a les famílies perquè entre totes escollim la millor opció possible per als

nostres infants.



Les famílies poden aportar propostes al correu de l’AFA.

7. REUNIÓ INFORMATIVA AFA GENER

Degut a la situació de pandèmia que estem vivint ha fet que les famílies no puguem entrar i

participar/gaudir de la vida de l’escola, i això ha generat una desconnexió de les famílies que ja

hi eren però ha suposat que les famílies nouvingudes no hagin pogut establir-hi el seu vincle. 

És per aquest motiu que l’AFA està preparant una reunió informativa, al gener, per tal d’explicar

què és l’AFA i quin és el seu paper a l’escola i està confeccionant una petita presentació per

fer-la arribar a totes les famílies.

L’objectiu d’aquesta reunió informativa és que totes les famílies coneguin la importància que té

l’AFA en l’escola i s’animin a participar o col·laborar en la mesura del possible.

8. PRECS I PREGUNTES

Recollim en aquest apartat les diferents qüestions que van anar sorgint al llarg de l’assemblea.

● Es pregunta si els cascos que s’han de portar a l’escola per a l’Innovamat si no els pot

comprar l’AFA amb la partida de material informàtic. L’AFA ja ha posat a disposició de

l’escola una partida per a aquesta finalitat.

● Es consulta sobre les propostes presentades. Són propostes per valorar i es poden fer

propostes. Es podrà fer una assemblea extraordinària per fer la votació.

També és parla que no siguin propostes d’infraestructura i que es prefereix que sigui

una aposta en projectes que l’escola i les famílies hi creguin. Al correu de l’AFA es

poden enviar propostes.

Es demana que ens assegurem que el Consorci no té planificada alguna inversió en

infraestructura.

● Es fa la consulta sobre els diners del romanent. Són diners que no són de les famílies

que estan actualment a l’escola sinó que són uns diners que s’havien estalviat.

Normalment, la quota de l’AFA consumeix les despeses de l’AFA de l’any. Són uns diners

de l’associació i entre totes hem de decidir. L’AFA proposa intentar cobrir les necessitats

de l’escola. Totes les famílies han d’estar conformes i còmodes amb l’ús que se’n faci.

● S’Agraeix a la Lea Graf la seva participació en la donació de llibres d’RBA.

● Com a AFA a la reunió amb 7iTria ja es van traslladar totes les propostes de les famílies.

S’han fet una sèrie de propostes però ha de ser 7iTria qui les expliqui a les famílies. La

proposta de 7iTria de cara al gener encara no la tenim.

● Quan a les reunions hi hagi un debat amb decisions s’hauria de fer més evident, que se

sàpiga que es poden prendre decisions i portar-les a terme. Tot queda reflectit a les



actes i s’actua en conseqüència. A la reunió del gener s‘explicarà que a les reunions

decidim i que hem de decidir entre totes les famílies i que per això és tant important

participar-ho.

● L’escola ha mantingut una reunió amb la Guàrdia Urbana per poder treure les tanques

fins que es trobi una solució a les pilones. Es farà crida mitjançant el xat de

delegats/des.


